
 
 

  
 
 
 
 PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 28.09.2023 

 
 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 678 / 22.09.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 16 consilieri locali în funcţie. Absentă d-
na Manea Naidin Laura-Loredana. 

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 
Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare și d-nul Jidovu Laurenţiu, 
secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, 
consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune discuției procesul-verbal din 
data de 11.09.2023 înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, dă citire ordinii de zi după cum 
urmează : 

 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

al Oraşului Drăgăneşti-Olt pe anul 2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

2. Proiect de hotărâre referitor la: „constituirea "Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
(A.D.I.) transport public Zona Drăgănești-Olt" – pentru serviciul de utilitate publică de 
transport local” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „ dezlipirea în trei loturi a suprafeței de teren – curți-

construcții de 13.108 mp din acte (13.129 măsurată), domeniu privat, situată în intravilanul 
Orașului Drăgănești-Olt, Str. Boianului, nr.48 – respectiv T81 P152/1/3” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea a doi consilieri locali în Consiliul  de 

administraţie al Liceului teoretic Tudor Vladimirescu - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 
2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea a doi consilieri locali în Consiliul  de 

administraţie al Liceului Tehnologic - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024” 



 
 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Întrebări, interpelări. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot ordinea de zi 

suplimentată, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Oraşului Drăgăneşti-Olt  

pe anul 2023. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Stoenică Eugenia – Când se fac rectificările, dacă nu se cheltuie ce s-a prevăzut la 

începutul anului reduci din credite și pui acolo unde cheltuielile nu au fost prevăzute la maxim și 
mai este necesar. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – M-am uitat și eu pe buget. La 
venituri văd că toate sumele provin din subvenții de la Anghel Saligny. 

D-na Stoenică Eugenia – Da. Pe partea de venituri nu am făcut nicio rectificare. Nu avem 
depășire la veniturile proprii pe luna trecută. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Vreau să vă întreb, în momentul în 
care toate veniturile vin din subvenții pentru lucrări, de ce nu le repartizăm pentru lucrări? 

D-na Stoenică Eugenia – Sunt repartizate pentru lucrări. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Vă spun eu că nu sunt, deoarece 

văd aici că aveți 924 pentru funcționare, aveți pentru ordine publică și siguranță națională 130. 
D-na Stoenică Eugenia – Toate adunate fac 924. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Știu, dar nu sunt pe lucrări. 
D-na Stoenică Eugenia – Nu sunt, dar bugetul este făcut așa: o parte de funcționare care 

înseamnă cheltuieli de personal și cheltuieli materiale, ajutoare sociale, iar partea de dezvoltare 
înseamnă toate investițiile noastre. Și investițiile înseamnă ce facem noi pe cheltuieli de capital 
titlul 70, adică investițiile noastre de la bugetul local, iar pe partea de titlu 58, investițiile care vin din 
fonduri europene și partea de 60 și 61, PNRR-ul și 65 Anghel Saligny. Toate sumele astea se 
regăsesc pe partea de dezvoltare. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu se regăsesc pe partea de 
dezvoltare. 

D-na Stoenică Eugenia – Cum să nu se regăsească? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dacă văd aici, pe partea de 

funcționare 924 mii lei. 
D-na Stoenică Eugenia – Per total, vedeți că bugetul așa este. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu vă întreb de ce ați dat la Casa 

de cultură suma de 300 mii lei. De ce ați dat-o? Pentru că nu avem bani pentru spectacolul ăsta? 
D-na Stoenică Eugenia – Și pentru asta și pentru salarii. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Și banii dacă vin pentru lucrări? 
D-na Stoenică Eugenia - Și dacă țineți minte când s-a aprobat acel Program pentru 

activități cultural-artistice, eu am spus în raport că se vor aloca în funcție de buget. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu înțeleg, dar banii aceștia sunt 

veniți pentru lucrări, nu sunt veniți pentru activități culturale. 
D-na Stoenică Eugenia – Nu sunt alocați. Sunt retrasi cei 924 mii lei de la bugetul local, 

partea de dezvoltare, pentru că am redus cheltuielile pentru grădinița de la Liuceul tehnologic și 
pentru contribuția noastră la proiectul de apă și canal cu Compania de apă Olt. De acolo am plasat 



 
 

pentru anul următor aceste cheltuieli. Atunci creditele de dezvoltare le-am folosit la nivel de 924 
repartizate acolo unde este necesar. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu consider că așa trebuia făcut. 
Toți banii care au venit, respectiv 27.963, din subvenții pentru lucrări pe PNRR, fonduri europene 
și alte investiții. 

D-na Stoenică Eugenia – Acolo sunt puși. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu sunt puși pentru că eu îi văd la 

Casa de cultură, 300 mii lei. De ce îi văd acolo? 
D-na Stoenică Eugenia – Dumneavoastră nu înțelegeți. Cei 924 retrași de la partea de 

dezvoltare, i-am retras de la finanțare din bugetul local, pentru că partea de dezvoltare se face din 
bani de la bugetul local, din impozite și taxe locale, din TVA, din cote și sume care vin din TVA, 
repartizate de Ministerul de finanțe și intră în bugetul nostru pe partea de venituri ale bugetului 
local. Când facem bugetul, veniturile astea le repartizăm și pentru salarii, și pentru materiale, și 
pentru dezvoltare. Am repartizat cei 924 la începutul anului pe partea de dezvoltare. Dezvoltarea 
nu are banii ei. Se duc din finanțare, din funcționare în dezvoltare. Acum eu dacă nu folosesc toate 
creditele alea îi mut acolo, unde am nevoie. Din dezvoltare îi duc la funcționare, dar echilibrul îl 
păstrez. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu vroiam să văd toți banii aceștia, 
care au venit din subvenții pentru fonduri europene 

D-na Stoenică Eugenia  - Sunt acolo. Domnule președinte, aceștia nu sunt bani, sunt niște 
cifre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Sunt bani doamnă. Dacă i-ați dat la 
Casa de cultură o să îi dați poimâine celor care cântă pe scenă. 

D-na Stoenică Eugenia - Și vreți să nu îi dăm? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Banii aceștia trebuia să-i aibă 

primăria, nu să-i luăm din subvenții. 
D-nul Primar – Îi luăm de aici și-i punem acolo. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – E treaba dumneavoastră. 
D-nul Primar – Nu ați votat dumneavoastră la începutul anului Programul activităților 

cultural-artistice? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu știu dacă am votat. 
D-nul Primar - Și dacă nu ați votat, trebuie să nu mai facem? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu am zis eu să nu mai faceți. 
D-nma Stoenică Eugenia - Știți foarte bine că în fiecare an așa s-a făcut. Și când ați fost 

viceprimar. La fiecare lună făceam rectificări să ieșim bine la sfârșit de an. 
D-nul Primar – Să putem funcționa. Stăm rău cu banii. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Da domnule Primar, să putem 

funcționa, că angajăm mereu. Nu trece luna că angajăm pe cineva. 
D-nul Primar – Nu este problema dumneavoastră. Ne trebuiesc oameni. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu este problemna mea. Dacă vă 

trebuiesc oameni, de aia nu aveți bani. 
D-nul Primar – De ce? Trebuia să-i angajați dumneavoastră? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – La salarii de aia nu aveți bani și 

luați de la dezvoltare. 
D-nul Primar – Avem și bani și știm ce să facem cu ei. Să știți că nu îi aruncăm cum i-ați 

aruncat dumneavoastră, primarul care a fost înaintea mea. 
D-na Stoenică Eugenia – Noi ne asigurăm salariile în ultimele luni ale anului cu ceea ce 

încasăm. Noi nu avem asigurate salariile ca în învățământ. Șiți foarte bine că doar ați fost atâția 
ani de zile în Primărie. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Rectificarea aceasta este făcută 
pentru acest spectacol. 

D-nul Primar – Da, domnule președinte, așa este. Ca să putem funcționa. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dacă aveți bani. 
D-nul Primar – Credeți că i-a luat cineva acasă? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu zice nimeni că i-ați luat acasă. 
D-nul Primar - Și atunci despre ce vorbim? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Să-i cheltuim pe ce trebuie. 
D-nul Primar – Să zugrăvești doar o toaletă, cum a fost pe timpul domnului viceprimar, este 

un lucru mare. Domnul viceprimar nu a vrut să semneze contractul pentru străzi pentru că i-a fost 
frică. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – De asta aveți dumneavoastră 
activități acum, pentru că nu am muncit noi atunci. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Achim Iulian, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, 
Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Prundeanu Narcizel și Neacșu Ionuț) și 
6 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion 
Costin și Dobre Violeta). 

 
2. Constituirea "Asociației de Dezvoltare Intercomunitară (A.D.I.) transport public 

Zona Drăgănești-Olt" – pentru serviciul de utilitate publică de transport local. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Primar – O să aprobăm asocierea orașului Drăgănești-Olt cu comuna Mărunței. Știți 

că este vorba despre cele 3 autobuze electrice care or să vină. Trebuie să formăm o asociație 
intercomunitară pentru dezvoltare și să o înregistrăm la Judecătoria Caracal. Aveți transmis tot 
materialul. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Am văzut că este un consiliu de 
administrație format din 4-5 membri.  

D-nul Primar – Consiliu director sau consiliu de administrație? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Consiliu director. Vor fi remunerați 

membrii? 
D-nul Primar – Consiliul director nu este remunerat. Remunerați vor fi și cenzorii. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Scrie aici că asociația poate să 

delege sau să concesioneze activitatea. 
D-na Stoenică Eugenia – Ca la A.D.I. Olt-ECO sau A.D.I. Oltul. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Adică activitatea care urmează să 

fie desfășurată cu cele 3 autobuze o poate delega sau concesiona la o altă societate? 
D-nul Viceprimar – La ce vă gândiți d-voastră acum, nu o să se întâmple niciodată. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu de asta întreb. Am mai văzut 

aici că primăria va suporta diferența de preț între veniturile pe care le obține această societate și 
cheltuieli. 

D-nul Primar – Nu înțeleg ce vreți să spuneți. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dacă primăria subvenționează 

pierderile societății. 
D-nul Primar – Se vine cu un aport. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Aportul acela este pentru asociație. 



 
 

D-nul Primar – Nu înțeleg ce vreți să spuneți. Întrebați în cazul în care societatea nu va 
merge? Se plimbă autobuzul degeaba și nu are încasări? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Da, asta întreb. 
D-na Stoenică Eugenia – Societatea este ceva, asociația este altceva. 
D-nul Primar – Dacă noi suntem în A.D.I. Oltul și avem datorii înseamnă că trebuie să le 

plătesc. E treaba conducerii societății. Nu are treabă primăria. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Așa scrie aici. Dacă 

dumneavoastră ziceți că este altfel... 
Cum vedeți pasul următor pentru această societate? 
D-nul Primar – Întâi să înregistrăm asociația la judecătorie și apoi mai vedem. După actul 

constitutiv urmează un alt pas. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – De asta întreb. Probabil aveți un 

plan? Înființați o societate nouă, concesionați la cineva? Pentru S.C. Urban se poate? 
D-na Stoenică Eugenia – Asociația aceasta, după ce va primii autobuzele, va delega 

prestarea activității către o societate înființată de către Consiliul local. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu poate funcționa în cadrul S.C. Urban? 
D-na Stoenică Eugenia – Nu, pentru că trebuie să fie cu alt cod CAEN. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu poate obține separat acest cod CAEN? 
D-nul Primar – Nu se poate. Era mult mai simplu să o dăm la S.C. Urban, dar legea nu ne 

permite. 
D-nul Primar – Dacă știam că trebuie să înființăm această asociație nu mai făceam 

solicitare pentru aceste autobuze. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Avem 3 autobuze care trebuie să 

vină? Mă gândeam că trebuie să angajăm cel puțin 6 șoferi. Câte 2 pe mașină. 
D-nul Primar – Sau poate 5 șoferi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Societatea aceasta dacă iese pe 

pierderi într-o lună de zile se desființează, dacă ziceți că Primăria nu va contribui la suportarea 
acestora. 

D-na Stoenică Eugenia – Va fi societatea Primăriei înființată de Consiliul local. Consiliul 
local va trebui să hotărască. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dacă le mai dăm bani sau nu – 
despre asta este vorba. Cred că din bilete nu se întrețin ei. 

D-na Stoenică Eugenia – De ce credeți că va ieși pe pierdere? Nu va fi pe pierdere pentru 
că autobuzele funcționează cu curent electric. 

D-nul Stoenică Alexandru –  Salarizarea trebuie făcută. 
D-na Stoenică Eugenia – Este într-adevăr salarizarea, dar tariful va fi mult mai mic și vor fi 

călători. 
D-nul Tobescu Dorel – Vrea să spună că scrie undeva acolo în anexele la hotărâre că în 

situația în care societatea nu merge bine și nu va avea profit, Primăria va veni cu parte din 
subvenție. 

D-na Stoenică Eugenia – Subvenție la transport. 
D-nul Viceprimar – În situația în care Consiliul local hotărăște ca pensionarii, veteranii de 

război să circule gratuit, atunci plătim noi. 
D-nul Ghica Ion – Elevii și studenții. 
D-na Stoenică Eugenia – Aceștia ar putea avea parte de gratuitate.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
 



 
 

3. Dezlipirea în trei loturi a suprafeței de teren – curți-construcții de 13.108 mp 
din acte (13.129 măsurată), domeniu privat, situată în intravilanul Orașului Drăgănești-Olt, 
Str. Boianului, nr.48 – respectiv T81 P152/1/3. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Primar – A fost o solicitare a S.C. Petunia. Trebuie să dezlipim suprafața de teren. 
D-nul Secretar – În afară de această dezlipire, pentru eliberarea titlului de proprietate al 

societății, va mai trebui aprobată o altă dezlipire subsecventă.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
4. Desemnarea a doi consilieri locali în Consiliul  de administraţie al Liceului teoretic  

Tudor Vladimirescu - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – Am avut o hotărâre anterioară. S-a emis un nou ordin al Ministerului 

Educației privind organizarea și funcționarea consiliilor de administrație al unităților de învățământ 
preuniversitar. Conform adresei primire, va trebuie să rămână doi consilieri. Anterior au fost 
desemnați d-na Spătaru Ioana, d-nul Tobescu Dorel și d-nul Ghica Ion. 

D-na Spătaru Ioana – Renunț eu. Nu mai am voie conform noului ordin pentru că am 
funcție de conducere. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Rămâne d-nul Tobescu Dorel și d-
nul Ghica Ion. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
5. Desemnarea a doi consilieri locali în Consiliul  de administraţie al Liceului 

Tehnologic - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – Aici sunt desemnați d-nul Martin Marian, d-nul Mocioacă Ilie și d-nul 

Ciubuc Dumitru. 
D-nul Mocioacă Ilie – Renunț eu. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Rămân eu și d-nul Martin Marian. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 



 
 

6. Întrebări, interpelări. 
 
D-nul Primar – Vă invit la Festivalul național de doine și balade, vineri de la ora 14.00. 
D-nul Ghica Ion – Referitor la proiectele afișate pe site-ul primăriei, care sunt în derulare, 

consider că ar trebui menționați toți cei implicați. Atât cei care le-au inițiat cât și cei care le-au 
continuat. Au apărut discuții care nu ne fac cinste, nici dumneavoastră administratorii Primăriei și 
nici nouă membrilor Consiliului local. Ne contrazicem și nu este bine. 
 D-nul Primar – Nu cred că ar trebui să ne contrazicem. Și noi am fost atunci când s-au 
inițiat, dumneavoastră sunteți acum când se implementează. Am auzit și eu niște discuții, spre 
exemplu. Se ceartă la un moment dat d-nul Ciubuc Dumitru cu cineva pe Facebook, că un proiect 
este din 2019 și de ce este implementat așa de târziu. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Nu mă certam, discutam. 
D-nul Primar - Vă aduceți aminte că acest proiect a mai fost scos la licitație și nu s-a înscris 

nimeni? Știți domnule Ciubuc? 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Ne-ați informat dumneavoastră 
despre aceste proiecte?  

D-nul Primar – Eu nu am zis niciodată că un proiect este numai al meu.   
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Ar trebui să veniți în Consiliul local 

și să ne informați lunar despre proiectele scoase la licitație și cine le-a câștigat. 
D-nul Primar – Puteți să vă uitați pe site-ul Primăriei și le vedeți. Noi nu știm cine vine la 

licitație. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră nu știți cine se 

înscrie la licitație? 
D-nul Primar – Nu. Eu nu am nicio treabă cu licitația. Știu doar membrii comisiei. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Și dumneavoastră vreți să spuneți 

că nu știți cine vine la licitație? 
D-nul Primar – După ce se afișează normal că știu.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Eu consider că trebuie să ne 

informați și pe noi cine câștigă execuția acestor proiecte. Nu ne-ați spus și nouă cine lucrează la 
Grădinița Comani, la Școala Comani, la Liceul tehnologic. 

D-nul Viceprimar – Sunt afișate pe site-ul primăriei. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dar puteați să ne informați 

dumneavoastră în consiliu, că trebuie să știți cine sunt. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră nu mergeți la 

aceste lucrări să-i verificați? 
D-nul Primar – Ba da. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Și dacă îi verificați, nu știți cine 

sunt? 
D-nul Viceprimar – Noi verificăm calitatea lucrării și dacă fac lucrarea cum trebuie. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Pe mine nu mă interesează ca și 

nume. Puteți să spuneți că a câștigat o firmă de la Slatina, de la Craiova sau de la București. 
D-nul Viceprimar – Poate să câștige lucrarea cineva și poate să o subcontracteze. O face 

altcineva. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru - Și dumneavoastră cu cine discutați? 

Cu cel care lucrează? 
D-nul Viceprimar – Da. Pe mine mă interesează să facă lucrarea cum trebuie, nu mă 

interesează cine a câștigat. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră ar trebui să 

discutați cu cel care a câștigat. Banii cui îi dați? Celui care a câștigat sau celui care lucrează? Îi 
dați celui care a câștigat lucrarea. Este treaba lor ce fac între ei. 

D-nul Primar – Dacă vine cu hârtii îi dăm celui care a subcontractat. 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                           Consilier                                                             Secretar general U.A.T. 
                    Ciubuc Dumitru                                                          Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


